
 

 

 

                         
REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
               OPĆINA  PRIBISLAVEC     
               Općinsko vijeće 
 
KLASA: 024-01/24-01/04 
URBROJ: 2109-26-01-24-15 
Pribislavec, 26. 9. 2024. godine 
 

ZAPISNIK 
 

MJESTO I DATUM ODRŽAVANJA:  Općinska vijećnica Općine Pribislavec, 26. 9. 2024. godine 
 
PRISUTNI: Dina Korent, Vesna Sobočanec, Nikola Lepen, Ivana Lesjak Možek, Mladen Ladić, Nikola 
Bakoš, Jasna Rakić, Dragutin Prprović 
 
ODSUTNI: Elvis Horvat, David Oršuš, Gabrijela Cilar, Nenad Pintarić, Zoran Tomašić 
 
VANJSKI PRISUTNI: 
Matija Ladić, načelnik Općine Pribislavec 
Ivana Lesjak, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela 
Klaudija Zorčec Bobičanec, referentica za proračun, financije i računovodstvo 
 
Sjednica je započela u 19:05 sati. 
 
Predsjednica Općinskog vijeća Općine Pribislavec Dina Korent (u daljnjem tekstu: Predsjedavajuća) 
pozdravila je sve prisutne te otvorila 27. sjednicu Općinskog vijeća. 
 
Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Ivana Lesjak upoznaje vijećnike s problematikom 
zapošljavanja referenta za proračun, financije i računovodstvo, odnosno navodi kako je shodno 
provedenom oglasu za zapošljavanje na navedeno radno mjesto na određeno, kao zamjena za 
bolovanje, zaposlena Klaudija Zorčec Bobičanec te nju upućuje na kratko predstavljanje vijećnicima. 
 
Referentica za proračun, financije i računovodstvo Klaudija Zorčec Bobičanec ukratko navodi osnovne 
osobne podatke i podatke o svom obrazovanju i radnom iskustvu. Zahvaljuje se na ukazanom 
povjerenju te iskazuje interes za dugoročnu i uspješnu suradnju. 
 
Predsjedavajuća otvara aktualni sat. 
 
Vijećnik Dragutin Prprović postavlja pitanje vezano uz izgrađeno dječje igralište u romskom naselju i 
stanje istog, odnosno iskoristivosti istog u trenutnom stanju. 
 
Općinski načelnik navodi da je izgradnja dječjeg igrališta bila financirana od strane Ureda za ljudska 
prava i prava nacionalnih manjina, navodi da je izvođač radova, unatoč učestalim problemima na 
samom gradilištu, unatoč krađi i demoliranju, uspio završiti radove na izgradnji samog igrališta, shodno 
čemu su navedeni radovi plaćeni. Navodi da nije prošlo ni 3 tjedna od završetka radova, a već je 
uništeno 80% spomenutog igrališta, odnosno ograde više nema, antistres podloge su izvađene, koševi 
su uklonjeni i razbacani, igrala su uništena bacanjem kamenja i slično. Navodi da iako predstavnici 

 



 

 

 

romske nacionalne manjine često govore da se za njih ništa ne želi raditi, odnosno da se radi protiv 
njih, u ovom slučaju dokazano je drugačije, no uloženi trud se opet pokazao uzaludan. 
 
Aktualni sat otvoren je u 19:05 sati. 
 
Rasprave nije bilo pa predsjedavajuća zaključuje aktualni sat. 
 
Aktualni sat završio je u 19:10 sati. 
 
Predsjedavajuća predlaže sljedeći Dnevni red: 
 

1. Prihvaćanje Zapisnika sa 26. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec održane 21.08.2024. 
godine 

2. Donošenje I. izmjena i dopuna Proračuna Općine Pribislavec za 2024. godinu 
3. Donošenje I. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Općini 

Pribislavec za 2024. godinu 
4. Donošenje I. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Općini 

Pribislavec za 2024. godinu 
5. Donošenje I. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj zaštiti Općine Pribislavec 

u 2024. godini 
6. Donošenje I. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Pribislavec u 2024. 

godini 
7. Donošenje I. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine Pribislavec u 2024. 

godini 
8. Polugodišnji obračun Proračuna Općine Pribislavec za razdoblje od 1. 1. do 30. 6. 2024. godine 
9. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o Godišnjem planu upravljanja imovinom u vlasništvu Općine 

Pribislavec za 2023. godinu 
10. Donošenje Odluke o raspisivanju zakupa poslovnih prostora 
11. Donošenje Odluke o izgledu i sadržaju službene iskaznice, značke te izgledu službene odore 

komunalno redara 
12. Odluka o II. Izmjeni i dopuni Odluke o imenovanju članova Socijalnog vijeća Općine Pribislavec 
13. Socijalni program Općine Pribislavec 
14. Izvješće o radu načelnika Općine Pribislavec za razdoblje od 1. 1. do 30. 6. 2024. godine 
15. Odluka o transformaciji Prostornog plana uređenja Općine Pribislavec 
16. Ostala pitanja 
 
Dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
Ad.1) Prihvaćanje Zapisnika sa 26. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec održane 21. 8. 2024. 
godine 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Zapisnik s 26. sjednice Općinskog vijeća Općine Pribislavec prihvaćen je jednoglasno. 
 
Ad.2) Donošenje I. izmjena i dopuna Proračuna Općine Pribislavec za 2024. godinu 
 
Općinski načelnik navodi da izmjene i dopune sadrže potrebne izmjene postojećih stavki te sadrže nove 
stavke koje nisu bile predviđene i prvotnom planu proračuna. Navodi da jedna od novih stavaka je 



 

 

 

nabava vozila, za koju je Općina ostvarila sredstva javljanjem na odgovarajući natječaj ministarstva. 
Također, navodi da su u proračun uvrštene i nove udruge koje su se javile na javni poziv te stavke koje 
se tiču stručnog nadzora, zaštite na radu i izvedbene dokumentacije potrebne za provedbu projekata. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
I. izmjene i dopune Proračuna Općine Pribislavec za 2024. godinu prihvaćene su jednoglasno. 
 
Ad.3) Donošenje I. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Općini 
Pribislavec za 2024. godinu 
 
Općinski načelnik navodi da točke koje slijede sadrže stavke iz samih izmjena i dopuna proračuna za 
2024. godinu te ih je shodno zakonskim obvezama potrebno donijeti. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Vijećnik Dragutin Prprović postavlja pitanje o predviđenom trošku za izgradnju shodno UPU 7, odnosno 
na što se isti odnosi. 
 
Općinski načelnik navodi da je navedeni iznos bio predviđen prvotnim proračunom te je tako i ostao i 
da se u kontaktu s direktoricom zračne luke nastoji započeti proces rješavanja predmetne problematike 
koja se odnosi na činjenicu da je radi izgradnje shodno UPU 7, potrebno riješiti vlasničke odnosno, 
odnosno izvršiti otkup odgovarajućih zemljišta, na kojima trenutno ima više od 100-tinjak vlasnika. 
Navodi kako će se postupak pokrenuti u suradnji s geodetskom tvrtkom i Međimurskom županijom, 
kako bi se što prije i na što jednostavniji način navedeno uspjelo razriješiti. 
 
Vijećnik Nikola Lepen postavlja pitanje vezano uz Generacijski park koji je također sadržan u navedenim 
izmjenama i dopunama programa, a za koji je u državnom proračunu osigurano 130.000,00 eura te 
mogućnosti prenamjene navedenih sredstava u druge svrhe. 
 
Općinski načelnik navodi da je navedena stavka Generacijskog parka u državnom proračunu uvrštena 
pod nazivom uređenje komunalne infrastrukture te prateći objavljenje natječaje ministarstva nismo još 
uvidjeli natječaj koji bi se odnosio na spomenuto. 
 
Vijećnice Vesna Sobočanec postavlja pitanje vezano uz izvršene radove u ulici Nikole Tesle, troškovima 
nastalim izvršenjem istih i pravdanju navedenih troškova odgovarajućem ministarstvu. 
 
Općinski načelnik navodi da ukoliko ima potrebe o predmetnim iznosima može se naknadno raspraviti, 
no da su radovi završeni, u potpunosti plaćeni te pravdani odgovarajućem ministarstvu koje je 
sufinanciralo navedeni projekt. 
 
Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
I. Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture u Općini Pribislavec za 2024. godinu 
prihvaćene su jednoglasno. 
 
Ad.4) Donošenje I. izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Općini 
Pribislavec za 2024. godinu 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 



 

 

 

 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
I. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture u Općini Pribislavec za 2024. 
godinu prihvaćene su  jednoglasno. 
 
Ad.5) Donošenje I. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u socijalnoj zaštiti Općine Pribislavec 
u 2024. godini 
 
Općinski načelnik ukratko navodi da se troškovi navedeni u spomenutom programu odnose na troškove 
sufinanciranja i financiranja različitih socijalnih potreba te pomoći onima kojima je to potrebno. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Vijećnik Nikola Lepen postavlja pitanje vezano uz znatno povećanje iznosa izdvojenog za financiranje 
pučke kuhinje. 
 
Općinski načelnik navodi da je planirani iznos bio predviđen za jednog korisnika, no trenutno ih ima 
više. 
 

Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u socijalnoj zaštiti Općine Pribislavec u 2024. godini 
prihvaćene su jednoglasno. 
 
Ad.6) Donošenje I. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Pribislavec u 2024. 
godini 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Općine Pribislavec u 2024. godini prihvaćene 
su jednoglasno. 
 
Ad.7) Donošenje I. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine Pribislavec u 2024. 
godini 
 
Općinski načelnik navodi da se iznos sadržan u navedenom programu mijenja s obzirom da su se na 
javni poziv javile nove udruge iz područja navedenog programa. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 

Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
I. izmjene i dopune Programa javnih potreba u sportu Općine Pribislavec u 2024. godini prihvaćene 
su jednoglasno. 
 
Ad.8) Polugodišnji obračun Proračuna Općine Pribislavec za razdoblje od 1. 1. do 30. 6. 2024. godine 
 
Općinski načelnik navodi da polugodišnji obračun proračuna sadrži podatke o izvršenome u prvih 6 
mjeseci, odnosno prihodima i rashodima nastalim u navedenom periodu. 



 

 

 

Predsjedavajuća navodi da prihodi zasada premašuju rashode, no da se isto može uskoro promijeniti. 
 
Općinski načelnik ukratko navodi planirane projekte koji će iziskivati znatniji financijski izdatak te koji 
će biti podmireni iz sredstava sufinanciranja i „ušteđenih“ sredstava općinskog proračuna. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 

Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 

 
Polugodišnji obračun Proračuna Općine Pribislavec za razdoblje od 1. 1. do 30. 6. 2024. godine 
prihvaćen je jednoglasno. 
 
Ad.9) Zaključak o prihvaćanju Izvješća o Godišnjem planu upravljanja imovinom u vlasništvu Općine 
Pribislavec za 2023. godinu 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 

Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 

 
Zaključak o prihvaćanju Izvješća o Godišnjem planu upravljanja imovinom u vlasništvu Općine 
Pribislavec za 2023. godinu prihvaćen je jednoglasno. 
 
Ad.10) Donošenje Odluke o raspisivanju zakupa poslovnih prostora 
 
Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Ivana Lesjak navodi da je navedena točka bila na sjednici 
Općinskog vijeća u svibnju, no da je prije donošenja navedene odluke bilo potrebno donijeti Odluku o 
raspolaganju poslovnim prostorima u vlasništvu Općine Pribislavec kako bi predmetna Odluka o 
raspisivanju zakupa poslovnog prostora bila u skladu s Odlukom o raspolaganju poslovnim prostorima. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 

Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 

 
Odluka o raspisivanju zakupa poslovnih prostora prihvaćena je jednoglasno. 
 
Ad.11) Donošenje Odluke o izgledu i sadržaju službene iskaznice, značke te izgledu službene odore 
komunalno redara 
 
Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Ivana Lesjak navodi da novi prijedlog odluke sadrži sve 
potrebne sastavne dijelove, odnosno sadrži vizuale službene iskaznice i značke komunalnog redara te 
navode u kojim periodu komunalni redar ima pravo na koje dijelove službene odore.  
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 

Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 

 
Odluka o izgledu i sadržaju službene iskaznice, značke te izgledu službene odore komunalno 
redara prihvaćena je jednoglasno. 
 
Ad.12) Odluka o II. Izmjeni i dopuni Odluke o imenovanju članova Socijalnog vijeća Općine Pribislavec 
 



 

 

 

Općinski načelnik navodi da su nažalost dvije članice Socijalnog vijeća Općine Pribislavec dale ostavku 
na navedeno mjesto, shodno čemu je potrebno odrediti dva nova člana Socijalnog vijeća. 
 
Vijećnik Dragutin Prprović predlaže Dragutina Baloga, kao kompetentnu osobu u navedenom području, 
koja bi nepristrano doprinijela donošenju ispravnih odluka u djelovanju Socijalnog vijeća. 
 
Vijećnik Nikola Lepen navodi da ukoliko djeluje pastoralno vijeće župe u Pribislavcu, da bi predložio 
nekoga od članova pastoralnog vijeća ili samog župnika župe crkve sv. Florijana Pribislavec. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 

Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Prijedlog da se u navedenim izmjenama i dopunama, za člana Socijalnog vijeća Općine Pribislavec 
imenuje Dragutin Balog prihvaćen je jednoglasno. 
 
Prijedlog da se u navedenim izmjenama i dopunama, za člana Socijalnog vijeća Općine Pribislavec 
imenuje član pastoralnog vijeća ili župnik župe crkve sv. Florijana Pribislavec prihvaćen je 
jednoglasno. 

 
Odluka o II. Izmjeni i dopuni Odluke o imenovanju članova Socijalnog vijeća Općine Pribislavec 
prihvaćena je jednoglasno. 
 
Ad.13) Socijalni program Općine Pribislavec 
 
Općinski načelnik navodi s obzirom na porast životnih troškova, predlaže se novi Socijalni program 
Općine Pribislavec koji sadrži ispravljene, odnosno korigirane iznose jednokratnih novčanih pomoći, s 
obzirom da prijašnji iznosi, u određenim situacijama nisu bili dovoljni za podmirenje određenih potreba 
primatelja jednokratnih novčanih pomoći. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 

Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 

 
Socijalni program Općine Pribislavec prihvaćen je jednoglasno. 
 
Ad.14) Izvješće o radu načelnika Općine Pribislavec za razdoblje od 1. 1. do 30. 6. 2024. godine 
 
Općinski načelnik navodi je u izvješću taksativno navedeno što je izvršeno te upućuje vijećnike na 
postavljanje pitanja ukoliko postoje bilokakve nejasnoće. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 

Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Ad.15) Odluka o transformaciji Prostornog plana uređenja Općine Pribislavec 
 
Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Ivana Lesjak navodi da se navedena Odluka donosi sukladno 
Zakonu o prostornom uređenju te da ista predstavlja korak k transformaciji postojećeg Prostornog 
plana uređenja Općine Pribislavec u digitalni oblik. 
 



 

 

 

Općinski načelnik navodi da se navedena transformacija Prostornog plana planira u potpunosti 
financirati iz odgovarajućeg natječaja Ministarstva prostornog uređenja te da je procijenjeni trošak 
navedene transformacije okvirnih 20.000,00 eura. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Odluka o transformaciji Prostornog plana uređenja Općine Pribislavec prihvaćena je jednoglasno. 
 
Ad.16) Ostala pitanja 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Vijećnik Dragutin Prprović postavlja pitanje vezano uz kosilicu koju je kupila Općina Pribislavec, no 
koristila se samo za održavanje na Stadionu Petar Peršić u Pribislavcu te ga zanima da li je navedena 
kosilica dana na korištenje samo jednoj udruzi ili je isto određeno na neki drugi način. 
 
Općinski načelnik navodi da veće kosilice u vlasništvu Općine Pribislavec koriste zaposlenici Općine 
Pribislavec, dok se iste posuđuju nogometnom klubu Polet Pribislavec za održavanje okolnih prostora, 
a kosilica o kojoj vijećnik govori se koristi za košnju samog nogometnog terena. Navodi postojeću 
problematiku košnje i održavanja javnih površina, odnosno problematiku koja se odnosi na količinu 
površina koje je potrebno održavati te nepostojeći kapacitet za održavanje istih. 
 
Vijećnik Dragutin Prprović navodi da Aeroklub Međimurje kroz godinu održava 44 hektra zelene 
površine te navodi da u određenim situacijama, spomenutom kosilicom bi se olakšalo navedeno 
održavanje zelenih površina, čime bi se omogućilo neometano djelovanje i provođenje planiranih 
aktivnosti na aerodromu. 
 
Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
 
Sjednica je završena u 20:05 sati. 
 
Zapisničar:                              Predsjednica Općinskog vijeća Općine Pribislavec 
Hrvoje Goričanec               doc.dr.sc. Dina Korent 


